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Ad 1) Siden sidst inkl. ny bestyrelse 
Lasse valgtes som ny formand. 
Kim fortsætter som kasserer. 
 
Kim informerer bank samt PL omkring ny formand. 
 

Ad 2) Økonomi 
Vores aftale med Nets er blevet opdateret og godkendt iht. Hvidvaskningsloven. 
 
Kontingent opkræves iht. budget helt automatisk via Nets i februar.  
 

Ad 3) Overlevering fra kommunen 
Bestyrelsen har modtaget dokumentation i form kopi af købsaftale fra juni 2003 indeholdende 
projektbeskrivelse, hvoraf det fremgår at der skal plantes vejtræer på stikveje. Dette forsøges påført 
mangellisten overfor kommunen. 
 
Vedr. evt. manglende skiltning for cyklende/gående ved indgang til stier forenden af stikveje, tjekker Lars 
lokalplan og skiltemateriale. 
 
Kommunen rykkes når vi nærmer os foråret for tidsplan. 
 
Kim tjekker med Humlehavens status på etablering af grundejerforening. 
 

Ad 4) Snerydning og grønne arealer 
Lasse følger op over for Hede Danmark mht. saltning/snerydningen. Der køres nogle gange med for store 
køretøjer på de smalle stier og snerydning/saltning udføres ikke altid rundt om p-pladser forenden af stikveje. 
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Der er derudover saltet oftere end forventet, hvilket har givet en større faktura for december. 
 
Lasse tjekker priser mht. studsning af vejtræer, så de kommer til at fremstå mere ens. 
 

Ad 5) Næste møde 
Torsdag d. 12. marts hos Lars. 
 

Ad 6) Evt. 
Fastelavn? Lars griber bolden og sørger for at 3. stikvej til venstre får arrangementet stablet på benene, så det 
ikke går fløjten som i 2014. 
  
Lasse og Bjarne skal have adgang til vores dropbox. 
Torben skal slettes. 
 


